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Deltagere Jens Fomsgaard (JF), Michael Andersen ( MCA), Marc Brignon (MB), Bjarne Bæk ( BB )

Frankie V. KristensenFraværende

Kopi
Bestyrelsen afd.9, info@sb.dk, viceværters postkasse. www.lindevaenget.dk

Referatet gennengået for evtuelle opfølgninger

Økonomi gennemgået.. og intet at bemærke

Vi undersøger mulighederne for at få Model David i Sort..

Vi afventer tilbuddet fra Asfaltfirma og SB.. som indebærer

Vejbump

Markeringer /striber el.lign ved P-båse

Motorcykel"stang" til parkering..aftalt v. Afd.-møde
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1. Gennnemgang af referat fra Forrige Bestyrelsesmøde,.
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Flere effekter/Dimser er ødelagt på legepladsen.. og Lars Bertelsen Driftchef hos SB er informeret.

Kompan kontaktes Lars Bertelsen

Ved affaldsøerne overvejer vi om affalds-symbolerne skal påsættes

A- Beplantning omkring terasse... lndlæg fra Beboer-- der mangler beplantning ved rivenettene... dette skal ændres.

B. Referat fra Markvandring r gennemgået af Bestyrelsen

C. Afslutning af Åbne Arealer med Henrik fra" Clausen Anlæg"..Når Clausen har meldt færdigt arbejde vil der være ny gennemgang

D. Farveprøver på Affaldssystem.... Vi påtænker en sort / MØrk farve...

E. Asfalt... Vi afuenter møde med Pankas for gennemgang af området

F. Beboerorientering vedr. kommende arbejder..Camilla fra SB.. har udsendt info til beboerne

G. Ektraordinær Repræsentantmøde.... Desværre deltog ingen fra Afd. 9

H. Vandsagen m.m. / Flemming.. Bestyrelsen værdsætter Flemmings arbejde vedr. Vandsagen.. Videreforløb via Rene fra SB..

I . Manglende Referater ...Nogle referater er ikke landet hos S8... dette er nu løst..

Konklusione

Ansvarlis DeadlinedatoerH a ndlinssounkter

L. You See.. der opleves stadig områder med dårligt signal... Camilla kontaktes for løsning

med dette2 ønsker at Vaskehuset af Afd. 9 Jens Kontakter Lars Bertelsen for videre
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Handl ingspunkter Ansvarlig Deadlinedatoer

Diskusslon

Konklusioner

Handlingspunkter Ansvarlig Deadlinedatoer

Administrationen

Næste møde forventes at blive: 29-4 -2OL9

Hvor: Hos Marc Brignon kl. 19.00

.lens Fomsgaard

Pernille Buhl

Bæk

(

Michael Andersen

Johnny Knudsen
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